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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 63 

от 24.09.2015 г. 
 

Днес, 24.09.2015 година от 16:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Росица Иванова, Нели Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, 

Живка Великова, Тюркян Мехмед и Йорданка Количкова. 

Отсъства: Селятин Исмаилов и Марин Пейчинов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, Стефка 

Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, 

Камелия Христова – ст. специалист ОС. 

 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, добър ден и добре 

дошли на днешното, може и последно заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват 9 общински съветници, отсъстват г-н Селятин Исмаилов и г-н Марин 

Пейчинов/ и ОбС може да взема законни решения. Откривам днешното 63 заседание 

на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 12/11.09.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, междувременно получихме и входирахме в ОбС три нови докладни 

записки, от които: 

Докладна записка относно Удължаване срока на договор за наем на имот 

общинска собственост сключен с наемател „Елица” ЕООД е  разгледана на 

заседание на ПК „Общинска собственост...” и становището на комисията е тази 

докладна да бъде включена в проекта на дневния ред за днешното заседание като 

точка 9. 

Докладна записка относно Предсрочно прекратяване пълномощията кметовете 

на кметства: Алеково, Бистра и Чуковец, предлагам да бъде включена в проекта на 

дневния ред като точка 10. 

Докладна записка относно Избор на представител от Община Алфатар за 

участие в комисията за изработване на Областна здравна карта като точка 11. 

Разгледана e на заседание на постоянните комисии и становището им е тази 

докладна да бъде включена в проекта на дневния ред. 
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Давам думата на г-жа Донева да обясни какво наложи допълнителното внасяне 

на докладните записки. 

Желяна Донева: Получихме заявление от наемател „Елица” ЕООД за 

удължаване на срока. Вчера получихме писмо от Общинска Избирателна Комисия – 

Алфатар със заверени копия от Решения № 025-МИ/НР от 16.09.2015 г., № 044-

МИ/НР от 22.09.2015 г., № 045-МИ/НР от 22.09.2015 г. относно регистриране на 

кандидати за кметове на кметства за участие в изборите на 25.10.2015 г. Необходимо 

е да бъдат избрани временно изпълняващи длъжността им (кмет на кметствата) и 

спешно писмо за представител за участие в комисия за изработване на Областна 

здравна карта . 
 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения относно дневния ред? 

Няма. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направените допълнения: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка за касово изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2015 г. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. септември 2015 г.”. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Поемане на краткосрочен общински дълг-

безлихвен заем от централния бюджет, при условията на чл.3, т.6 и чл.13 от Закона 

за общинския дълг, с цел финансиране на разходи до възстановяването им от 

Държавен фонд „Земеделие” по одобрен проект „Изграждане на Посетителски 

център и постоянна изложба на етнографското наследство и природните 

забележителности на община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни 

технологии”, финансиран с Договор №19/313/00089 от 18.07.2012 г. по мярка 313 

„Насърчаване на туристическите дейности”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Утвърждаване размер на възнагражденията за 

постигнати резултати на кметовете в Община Алфатар”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Изменение и допълнение на Наредба №1 за 

опазване на обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив 

вид на населените места на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

8. Приемане отчет за дейността на Общински съвет – Алфатар и неговите 

комисии за периода 01.01.2015 г. – 31.08.2015 г. 

                               Докладва: председателя на ОбС Алфатар- Златка Питакова. 
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9. Докладна записка относно удължаване срока на договор за наем на имот 

общинска собственост сключен с наемател „Елица” ЕООД. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно предсрочно прекратяване пълномощията 

кметовете на кметства : Алеково, Бистра и Чуковец. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

11. Избор на представител от Община Алфатар за участие в комисията за 

изработване на Областна здравна карта . 

                              Докладва: председателя на ОбС Алфатар- Златка Питакова. 

12. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов отсъства Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 530 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка за касово изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2015 г. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. септември 2015 г.”. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Поемане на краткосрочен общински дълг-

безлихвен заем от централния бюджет, при условията на чл.3, т.6 и чл.13 от Закона 

за общинския дълг, с цел финансиране на разходи до възстановяването им от 

Държавен фонд „Земеделие” по одобрен проект „Изграждане на Посетителски 

център и постоянна изложба на етнографското наследство и природните 

забележителности на община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни 

технологии”, финансиран с Договор №19/313/00089 от 18.07.2012 г. по мярка 313 

„Насърчаване на туристическите дейности”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Утвърждаване размер на възнагражденията за 

постигнати резултати на кметовете в Община Алфатар”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Изменение и допълнение на Наредба №1 за 

опазване на обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив 

вид на населените места на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 
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6. Докладна записка относно „Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

8. Приемане отчет за дейността на Общински съвет – Алфатар и неговите 

комисии за периода 01.01.2015 г. – 31.08.2015 г. 

                               Докладва: председателя на ОбС Алфатар- Златка Питакова. 

9. Докладна записка относно удължаване срока на договор за наем на имот 

общинска собственост сключен с наемател „Елица” ЕООД. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно предсрочно прекратяване пълномощията 

кметовете на кметства : Алеково, Бистра и Чуковец. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

11. Избор на представител от Община Алфатар за участие в комисията за 

изработване на Областна здравна карта . 

                              Докладва: председателя на ОбС Алфатар- Златка Питакова. 

12. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка за касово изпълнение на бюджета на 

Община Алфатар към 30.06.2015 г. 

Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Радка Желева: На заседание на ПК „Бюджет и финанси….” беше разгледан 

материала, въпросите бяха изяснени. Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е приема касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На проведеното заседание на ПК разгледахме 

докладната записка и единодушно решихме да подкрепим предложението на 

общинска администрация. Становището на комисия „Образование и култура” е 

приема касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги , г-н Марин Пейчинов дойде и ще се включи в 

заседанието. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема касовото изпълнение на бюджета. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл.21, ал.1, т.6 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.137, 

ал.2 от ЗПФ, чл.51, ал.2 и чл.57, ал.1 от Наредба за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 531 
 

1. Приема уточнения план на бюджета към 30.06.2015 г. по прихода и разхода 

по функции, както следва: 

 По прихода  2 740 706 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1, 

Табл.2 и Приложение 1/ 

 По разхода 2 740 706 лв./ разпределен по функции и параграфи съгласно 

Табл.3 и Приложение 2/ 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета към 30.06.2015 г.на Об-

щина Алфатар, както следва: 

 По прихода  1 091 984 лв. /разпределен по параграфи съгласно     Табл.2 

и Приложение 1  / 

 По разхода 1 091 984 лв. / разпределен  по  функции  и  параграфи  съг-

ласно Табл.3 и Приложение 2 / 

3. Приема отчета за капиталовите разходи към 30.06.2015 г. в размер на    60 

633 лв.  съгласно Приложение №3. 

4. Приема отчета за изпълнение на сметките за средства от Европейския 

съюз към 30.06.2015 г. / съгласно Табл.5 и Прилож.№4/, както следва: 

 По прихода  2 563 061  лв. 

 По разхода       542 729 лв. 

 Салдо на 30.06.2015 г. – 2 020 332 лв. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Актуализация на поименния 

списък за капиталови разходи – м. септември 2015 г.”. 

Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Радка Желева: В комисията „Бюджет и финанси….” беше разгледана и тази 

докладната записка. Становището на комисията „Бюджет и финанси…..” е приема 

актуализацията на поименния списък за капиталови разходи – м. септември 2015 г. 

Има промяна в страница № 2 от приложението – поради техническа грешка, която е 

отстранена. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 
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Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

дава своето съгласие за приемане на актуализацията на поименния списък за 

капиталови разходи. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На заседание на ПК разгледахме докладната записка и 

становището на комисия „Образование и култура…..” е приема актуализацията на 

поименния списък за капиталови разходи в предложения вид. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Благодаря Ви г-жо Председател. На 

заседанието на ПК разгледахме тази докладна записка. Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е да бъде приета актуализацията за капиталови разходи. 

Златка Питакова: На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124, ал.3 от 

Закона за публичните финанси и чл.53 от Наредбата условията и реда за съставяне 

на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 

обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община 

Алфатар, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 532 
 

1. Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите 

разходи, финансирани със средства от целевата субсидия за 2015 г. и собствени при-

ходи, съгласно Приложение №1. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата актуализация 

по бюджета на общината свързана с изпълнение на т.1 от решението. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Поемане на краткосрочен 

общински дълг-безлихвен заем от централния бюджет, при условията на чл.3, т.6 и 

чл.13 от Закона за общинския дълг, с цел финансиране на разходи до 

възстановяването им от Държавен фонд „Земеделие” по одобрен проект 

„Изграждане на Посетителски център и постоянна изложба на етнографското 

наследство и природните забележителности на община Алфатар с прилагане на 

аудио-визуални компютърни технологии”, финансиран с Договор №19/313/00089 от 

18.07.2012 г. по мярка 313 „Насърчаване на туристическите дейности”. 

Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Радка Желева: В комисията „Бюджет и финанси….” беше разгледана 

докладната записка за поемане на краткосрочен общински дълг-безлихвен заем от 

централния бюджет. Нямаше поставени въпроси, тъй като това не е първото такова 
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решение, което вземаме. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема 

предложението на общинска администрация за поемане на безлихвен заем от 

централния бюджет. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности….” е 

приема докладната записка в този вид. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На проведеното заседание на ПК разгледахме 

докладната записка и единодушно решихме да подкрепим предложението на 

общинска администрация. Становището на комисия „Образование и култура……” е 

приема поемането на краткосрочен общински дълг. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Благодаря Ви г-жо Председател. На 

заседанието на ПК разгледахме тази докладна записка. Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е така предложеното решение да стане решение на 

днешното заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.10 и чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.32, ал.5 от 

Закона за публичните финанси, чл.13 от ЗОД и във връзка с чл.16 и чл.17 от ЗОД, 

чл.32, ал.3 от Наредба № 32 от 12. 09. 2008 г. за условията и реда за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по мярка 313 „ Насърчаване на туристическите 

дейности " от Програмата за развитие на селските райони за периода 2007-2013 г. и 

чл.3 от Наредбата за управление на общинския дълг на Община Алфатар, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 533 
 

1. Общински съвет – Алфатар дава съгласие за поемане на краткосрочен 

общински дълг  под формата на безлихвен заем от централния бюджет в размер до 

96 000,00 /Деветдесет и шест хиляди/ лева, за извършване на окончателно плащане 

на разходите по проект „Изграждане на Посетителски център и постоянна изложба 

на етнографското наследство и природните забележителности на община Алфатар с 

прилагане на аудио-визуални компютърни технологии”, финансиран с Договор 

№19/313/00089 от 18.07.2012 год. за отпускане на финансова помощ по Мярка 313 

„Насърчаване на туристическите дейности”, съгласно ПМС №59 от 11.03.2011г. за 

условията и реда за отпускане на безлихвени заеми на общините от централния 

бюджет за финансиране на разходи за окончателни плащания по одобрени проекти 

по ПРСР за периода 2007-2013 и за тяхното възстановяване, при следните основни 

параметри: 

 Максимален размера на дълга – до 96 000,00/Деветдесет и шест хиляди/ 

лева. 

 Валута на дълга -  български лева /BGN/ 

 Вид на дълга – краткосрочен безлихвен заем от централния бюджет за 

финансиране на разходи до възстановяването им по одобрения проект 

№19/313/00089 от 18.07.2012 год., „ Изграждане на Посетителски център и пос-

тоянна изложба на етнографското наследство и природните забележителности 
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на община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” 

по Мярка 313 по ПРСР 2007-2013.  

 Начин на обезпечаване на кредита – Договор №19/313/00089 от 

18.07.2012 год. за отпускане на финансова помощ по Мярка 313 „ Насърчаване 

на туристическите дейности.» сключен между Община Алфатар и Държавен 

фонд «Земеделие».  

 Условия за погасяване: 

- Срок за погасяване – с получаване на окончателното плащане по договор 

№19/313/00089 от 18.07.2012 год., „Изграждане на Посетителски център и 

постоянна изложба на етнографското наследство и природните забележителности на 

община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” по Мярка 

313 по ПРСР 2007-2013, но не по-късно  от 15.12. 2015г. 

- Погасителен план – еднократна погасителна вноска  при получаване на 

окончателното плащане по договор №19/313/00089 от 18.07.2012 год., „Изграждане 

на Посетителски център и постоянна изложба на етнографското наследство и 

природните забележителности на община Алфатар с прилагане на аудио-визуални 

компютърни технологии” по Мярка 313 по ПРСР 2007-2013. 

- Източник на погасяване на дълга – получената сума по договор 

№19/313/00089 от 18.07.2012 год., „Изграждане на Посетителски център и 

постоянна изложба на етнографското наследство и природните забележителности на 

община Алфатар с прилагане на аудио-визуални компютърни технологии” по Мярка 

313 по ПРСР 2007-2013. 

          -  Максимален лихвен процент –  0 % / безлихвен заем/ 

         -   Такси, комисионни и други  – не се дължат 

2.Възлага на кмета на Община Алфатар да подаде заявка за получаване на 

безлихвен заем от централния бюджет за  извършване на окончателно плащане с цел 

финансиране на разходи до възстановяването им от Държавен фонд «Земеделие» по 

одобрен проект „Изграждане на Посетителски център и постоянна изложба на 

етнографското наследство и природните забележителности на община Алфатар с 

прилагане на аудио-визуални компютърни технологии”, финансиран с Договор  

№19/313/00089 от 18.07.2012 год. по Мярка 313, както и да извърши всички 

законови действия, свързани с поемането на краткосрочен общински дълг. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Утвърждаване размер на 

възнагражденията за постигнати резултати на кметовете в Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 
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Радка Желева: Комисия „Бюджет и финанси….” разгледа докладната записка. 

Нямаше коментар. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема 

еднократно допълнително възнаграждение за постигнати резултати на кметовете в 

Община Алфатар. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Живка Великова: Имам въпрос относно кметските наместници: те също са 

работили, за тях няма ли да има някакви възнаграждения? 

Желяна Донева: На този етап няма взето такова решение. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисия „Образование и култура” разгледа 

предложението на общинска администрация. Г-жа Друмева обясни, че това ще бъде 

еднократно. Становището на комисия „Образование и култура….” е приема 

докладната записка в предложения вид. 

Златка Питакова: Аз искам да попитам: г-жа Узунска няма заслуги ли, че не е 

включена в този списък? 

Йорданка Узунска: Аз отказах. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема еднократно допълнително възнаграждение на кметовете в Община Алфатар. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да бъде прието така предложеното решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.5 от ЗМСМА, чл.80, ал.3 от ЗДБРБ за 2015 г., чл.4, 

ал.5 от ПМС 67/14.04.2010 г. за заплатите в бюджетните организации, чл.13, ал.1, т.1 

от Наредбата за структурата и организацията на работната заплата и чл.21 от 

Вътрешните правила за организация на работната заплата в Община Алфатар и 

звената на бюджетна издръжка към нея, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 534 
 

І. Определя размер на еднократно допълнително възнаграждение за постигнати 

резултати на кметовете в Община Алфатар, както следва: 

1. Кмет на с. Алеково        600,00 лв. 

2. Кмет на с. Чуковец                  600,00 лв. 

3. Кмет на с. Бистра         600,00 лв. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Изменение и допълнение на 

Наредба №1 за опазване на обществения ред, поддържане на чистотата и 

осигуряване на приветлив вид на населените места на територията на община 

Алфатар”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме тази докладна записка относно изменение и допълнение на Наредба №1 

за опазване на обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на 

приветлив вид на населените места на територията на община Алфатар. 

Становището на комисията „Общинска собственост...” е така предложението 

решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: В комисия „Бюджет и финанси….” беше разгледана докладната 

записка. Становището на комисия „Бюджет и финанси” е приема изменение и 

допълнение на Наредба №1 за опазване на обществения ред, поддържане на 

чистотата и осигуряване на приветлив вид на населените места на територията на 

община Алфатар. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема докладната записка в предложения вид. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

дава съгласие и приема изменение и допълнение на Наредба №1 за опазване на 

обществения ред на територията на община Алфатар. 

Златка Питакова: На основание чл.21, ал.1, т.13 и ал.2 от ЗМСМА и при 

спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от ЗНА и чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от АПК, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 535 
 

 

1. Изменя и допълва чл.25, ал.1 на Наредба №1 за опазване на обществения ред, 

поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на населените места на 

територията на община Алфатар, приета с  Решение  № 458 от  27.03.2015 г. вписано 

в Протокол №56 от 27.03.205 г. на ОбС Алфатар, както следва: 

 Било Чл.25 (1) Въз основа на актовете, съставени от лицата по чл.20, 

кметът на общината или упълномощено от него със заповед длъжностно 

лице издава наказателни постановления. 

 Става: Чл.25 (1) Въз основа на актовете, съставени от лицата по чл.20, 

кметът  на  общината  или  заместник - кметът  издават  наказателни пос-

тановления. 

2. Възлага  на  Кмета  на  община  Алфатар  организацията  и  контрола  по  из-

пълнение на Наредбата. 

 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Разпореждане с недвижим имот 

частна общинска собственост”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме и тази докладна. Кмета на с. Бистра обясни какво налага това, което ни 

предлагат общинска администрация като решение. Имаме правен анализ и доклад за 

извършена експертна оценка на този имот. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема 

предложената докладна записка и дава съгласие за продажбата на този имот. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема недвижим имот частна общинска собственост да се включи в 

годишната Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинската 

собственост в Община Алфатар през 2015 г. и дава съгласие за продажбата на имота. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема докладната в посочения вид. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.43 от Наредбата за реда придобиване управление и разпореждане с 

имоти и вещи общинска собственост и проявен интерес за закупуване на имота, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 536 
 

1. Включва в годишната „Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинската собственост в Община Алфатар през 2015 год.”, в раздел ІІ, „Б” 

„ИМОТИ, КОИТО ОБЩИНА АЛФАТАР ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРОДАДЕ”, 

недвижим имот частна общинска собственост: Урегулиран поземлен имот с площ от 

770,00 (седемстотин и седемдесет)кв.м. и паянтова сграда със застроена площ от 

141,40 (сто четиридесет един и четиридесет)кв.м., находящи се в кв. 14, парцел ІІІ, 

пл.№162, по регулационния план на с. Бистра, общ. Алфатар, одобрен със Заповед 
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№ 220/31.05.1961 г. и изменен със Заповед № 064/25.02.2010 г. на Кмета на Община 

Алфатар. 

2. Дава съгласие за продажба на недвижим имот частна общинска собственост: 

Урегулиран поземлен имот с площ от 770,00 (седемстотин и седемдесет)кв.м. и 

паянтова сграда със застроена площ от 141,40 (сто четиридесет един и четиридесет) 

кв.м., находящи се в кв. 14, парцел ІІІ, пл.№162, по регулационния план на с.Бистра, 

общ.Алфатар, одобрен със Заповед № 220/31.05.1961 г. и изменен със Заповед № 

064/25.02.2010 г. на Кмета на Община Алфатар, чрез публичен търг с тайно 

надаване, по първоначална тръжна цена 2500, 00 (две хиляди и петстотин) лева без 

включен ДДС, и ДДС в размер на 500,00 лева ( петстотин ). 

3. Възлага на кмета на Община Алфатар да извърши по следващите процедури 

по продажбата по предвидения за това начин в Закона за общинската собственост и 

Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост в община Алфатар, и да сключи Договор. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху земеделски имоти частна общинска собственост”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме тази докладна. Общото становище на комисия „Общинска 

собственост...” е дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти по начин на трайно ползване – ниви на Сдружение с 

нестопанска цел в обществено полезна дейност «Футболен клуб-Добруджанец - 

2005» гр. Алфатар. Но моето лично становище е „Против”, а в комисията имаше и 

един „Въздържал се”. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: В комисията „Бюджет и финанси….” беше разгледана 

докладната записка. Комисията „Бюджет и финанси” има доста разнопосочни 

становища: 1 „Против”, 1 „Въздържал се” и 2 „За”. 

Като председател на ПК „Конфликт на интереси” искам да уточня, че г-н Петър 

Иванов не участва в обсъждането на тази точка от дневния ред нито на заседанието 

на ПК, а и сега е извън залата. 
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Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Аз доста мислих по тази докладна и имам 

предложение за гласуване: срокът на правото на ползване вместо за 4 /четири/ 

стопански години, да е за 2 /две/ стопански години. Така малко по-малко ще 

обременим новия кмет. Субсидията сега ще бъде съвсем друга на декар и донякъде 

ще покрие разходите, които ще правят за обработката. И дано следващият път да 

има по-добър отчет! 

Ивелина Миткова: Подкрепям предложението на г-жа Великова. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисията по „Образование и култура” няма 

становище тъй като единият член (Петър Иванов) не участва, Селятин Исмаилов 

отсъства, 1 „Против”, 1 „Въздържал се” и 1 „За”. 

Аз мислех да предложа срокът на правото на ползване да бъде за 1 /една/ 

стопанска година, но подкрепям предложението на г-жа Великова за 2 /две/ 

стопански години. 

Златка Питакова: Има обещание за смяна на ръководството. 

Радка Желева: Аз искам да кажа, че ще има промяна в Управителния съвет на 

«Футболен клуб-Добруджанец - 2005» - г-н Петър Иванов каза, че си е подал 

оставката. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Великова: срокът на правото на ползване вместо за 4 /четири/ стопански години, да е 

за 2 /две/ стопански години. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов извън залата 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов против Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

ПРИЕМА СЕ. 

 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме и предложението за решение на 

общинска администрация: срокът на правото на ползване е за 4 /четири/ стопански 

години. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 0; „против” – 1; „въздържали се” – 7. 
 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов извън залата 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов против Радка Желева въздържала се 

Росица Иванова въздържала се Тюркян Мехмед въздържала се 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

НЕ СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Колеги, зачитам основанието и новия срок на право на 

ползване за 2 /две/ стопански години. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.39, ал.4 от ЗОС и направеното изменение в т. 3 - срокът на правото на ползване е 

за 2 /две/ стопански години – до 30.09.2017 г., предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 537 
 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Сдружение с нестопанска цел в 

обществено полезна дейност «Футболен клуб-Добруджанец - 2005» гр. Алфатар, 

регистрирано с Решение 755/19.09.2005 г. в СОС ф.д. №381/2005г., върху следните 

земеделски имоти  по начин  на трайно ползване – ниви: 

А.) Имот №000415.156.22 в местност „Денев дол”, в размер на 204,957 дка., 

АОС (ч) №444 от 31.08.2015 г. 

Б.) Имот №000415.37.46 в местност „Узунски блок”, в размер на 15,005 дка., 

АОС (ч) №440 от 31.08.2015 г. 

2. Учреденото безвъзмездно право на ползване на посочените по-горе имотите е 

с предназначение за отглеждане на едногодишни полски култури; 

3. Срокът на правото на ползване е за 2 /две/ стопански години – до 30.09.2017г. 

4. Възлага на Кмета на общината да сключи договор за ползване и предаде 

посочените имоти в т.1. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов извън залата 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов против Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Приемане отчет за дейността на Общински съвет – Алфатар и 

неговите комисии за периода 01.01.2015 г. – 31.08.2015 г. 

Златка Питакова: Разгледан е от всички комисии на заседанието на ПК. 

Нямаше забележки. Колеги , имате думата ? 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме отчета и становището на комисия „Общинска собственост...” е така 

предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: В комисията „Бюджет и финанси….” Също беше разгледан 

отчета. Нямаше въпроси. Становището на комисия „Бюджет и финанси” е приема 

отчета за дейността на Общински съвет – Алфатар и неговите комисии за периода 

01.01.2015 г. – 31.08.2015 г. 
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Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема отчета в предложения вид от г-жа Питакова. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема отчета в този вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и във връзка с чл. 17, 

ал. 5 от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 538 
 

1. Приема отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към 

него за периода 01.01.2015 г. – 31.08.2015 г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно удължаване срока на договор за 

наем на имот общинска собственост сключен с наемател „Елица” ЕООД. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме и тази докладна записка. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и финанси….” е приема 

удължаването с още 5 (пет) години срока на договор за наем, сключен с Община 

Алфатар и „Елица” ЕООД. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема докладната записка в този вид. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема предложеното решение на общинска администрация. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, §78, ал.2 от ПЗР на Закона за 

общинската собственост, чл.32, ал.6 от Наредбата за реда придобиване и 

разпореждане с имоти и вещи и постъпило искане за удължаване срока на договора, 

предлагам Общинския съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 539 
 

1. На основание §78, ал.2 от ПЗР на Закона за общинската собственост и чл.32, 

ал.6 от Наредбата за реда придобиване и разпореждане с имоти и вещи, удължава с 

още 5 (пет) години срока на договор за наем №185/19.10.2010г., сключен с Община 

Алфатар и „Елица” ЕООД, ЕИК 118551453, въз основа на проведен търг през 2010 

год., за наем на 67 (шестдесет и седем) кв.м. част от сграда с идент.00415.502.4079.2, 

цялата със ЗП от 427 кв.м., с административен адрес гр.Алфатар, ул. „Йордан 

Петров” №2, по кадастрална карта и кадастрални регистри за гр. Алфатар, одобрен 

със Заповед №РД -18-73/15.10.2009год., считано от 01.10.2015 год. 

2. Възлага на кмета на Община Алфатар да сключи анекс към договора за наем 

№185/19.10.2010г., всички останали клаузи в договора остават в сила. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Предсрочно прекратяване 

пълномощията на кметовете на кметства : Алеково, Бистра и Чуковец. 

Златка Питакова: Моля всички комисии да изкажат становище по тази 

докладна? 

Радка Желева: Аз имам един въпрос: не е ли необходимо решение на ОбС 

Алфатар за общинския кмет – г-жа Узунска тъй като е в листата за общински 

съветници. Не трябва ли и за нея да има такова решение за определение на 

изпълняващ временно длъжността до полагане на клетва на новия кмет на 

общината? 

Йорданка Узунска: Аз съм в отпуск. 

Стефка Жекова: Имаме изпратено указание от Националното сдружение на 

общините, които са на база на решение на Върховен административен съд и там 

пише, че когато действащ кмет е кандидат само за общински съветник не е 

необходимо да излиза в такъв вид отпуск. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложението решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Радка Желева – член на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема 
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предсрочното прекратяване пълномощията кметовете на кметства: Алеково, Бистра 

и Чуковец. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема докладната записка в този вид. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

дава съгласие за приемане на докладната записка. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.42, ал.6 и ал.9 от ЗМСМА във връзка с чл.161, ал.1 от 

Изборния кодекс, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 540 
 

1. Избира Гинка Иванова Райчева - ст.спец „АПОН, ВО, Архив” с. Алеково за 

временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Алеково и кмет на кметство 

Бистра, с правомощията по чл.46 от ЗМСМА, както и тези предвидени в други нор-

мативни актове за срок до полагане на клетва от новоизбраните кметове на кметства 

Алеково и Бистра. 

2. Избира Виктория Василевна Василенко – старши експерт „АПОН, етнически 

и демографски въпроси” при община Алфатар за временно изпълняващ длъжността 

кмет на кметство Чуковец, с правомощията по чл.46 от ЗМСМА, както и тези пред-

видени в други нормативни актове за срок до полагане на клетва от новоизбрания 

кмет на кметство Чуковец. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Избор на представител от Община Алфатар за 

участие в комисията за изработване на Областна здравна карта. 

Златка Питакова: На заседанията па Постоянните комисии взехме решение, че 

ще направим проучване с какво образование трябва да е предложения представител 

и днес ще вземем решението. Трябва да е човек от общинска администрация, защото 

нашия мандат приключва. 

Радка Желева: А общинска администрация има ли някакво становище по този 

въпрос? 

Желяна Донева: Нямаме предложение. 

Златка Питакова: Аз предлагам представител от Община Алфатар за участие 

в комисията за изработване на Областна здравна карта да бъде г-жа Стефка Жекова. 

Занимава се със социални дейности. 

Желяна Донева: Аз няма да подкрепя Вашето предложение, в смисъл такъв: 

ще оставя г-жа Жекова сама да реши дали ще се съгласи или не. 
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Стефка Жекова: Не съм съгласна. 

Йорданка Количкова: Аз предлагам да стане представител г-жа Йорданка 

Узунска, тя е медицинско лице. 

Йорданка Узунска: Аз се отказвам от това предложение. 

Росица Иванова: Аз предлагам г-жа Радка Желева. 

Радка Желева: Благодаря за предложението, но нямам физическа възможност. 

Желяна Донева: Аз предлагам представител от Община Алфатар за участие в 

комисията за изработване на Областна здравна карта да бъде г-жа Иванка Георгиева 

Ангелова (от общинска администрация). 

Радка Желева: Не е ли етично да се попита г-жа Ангелова дали е съгласна? 

Марин Пейчинов: Аз имам предложение за 10 (десет) минути почивка, тъкмо 

г-жа Донева ще разговаря с г-жа Ангелова . 

Златка Питакова: Предложението на г-н Марин Пейчинов за 10 мин. почивка 

се прие с 10 гласа „за”: от 16:50 ч. до 17:00 ч. 
 

В 17:00 часа с 10 присъстващи общински съветници , продължи заседанието на 

ОбС. 

Продължаваме с точка единадесета от дневния ред. 
 

Желяна Донева: Разговарях с г-жа Ангелова и тя се съгласи с предложението 

ми. 

Златка Питакова: Тогава зачитам предложението за решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 541 

 

     На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и във връзка с писмо № 1-1013-1 от 

16.09.2015 г. от Областен управител на област Силистра, ОбС Алфатар определи г-жа 

Иванка Георгиева Ангелова за участие в комисията за изработване на Областна 

здравна карта. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, имате думата! 

Росица Иванова: Мисля, че не трябва да се разделим така, с последна сесия, а 

нека да се съберем поне на по едно кафе. Благодаря на г-жа Питакова за това, че 

винаги се е отнасяла добре към нас, да ни събере още веднъж, все пак четири години 

сме били заедно. Пожелавам успех на всички кандидати в предизборната кампания. 

Живка Великова: Аз имам една молба към общинските съветници: миналата 

година направихме едно дарение от средствата на ОбС (мисля, че и общината се 
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включи тогава) за Мирослав Тодоров Тодоров. Имам едно предложение: да не е от 

бюджета на ОбС Алфатар, а от нашите възнаграждения да отделим някаква сума, за 

да му помогнем. 

Златка Питакова: Благодаря все пак, че чух една добра дума за мен. Приемам 

това предложение на г-жа Великова, но предлагам, ако има възможност, да има 

средства и от представителните разходи на председателя на ОбС и кмета на 

общината. Предлагам също, общинска администрация да изготви докладна записка 

относно средствата, които могат да се отделят от представителните разходи на 

председателя на ОбС и представителните разходи на кмета на общината. И след като 

имате желание да се съберем, в началото на месец октомври ще насроча едно 

събиране, по повод последна среща. 

Йорданка Узунска: Независимо, че съм в отпуск реших да присъствам на 

сесията, защото може да се каже, че е последната, ако не възникнат вземане на 

неотложни решения. И тъй като сме в края на мандата и предстои предизборна 

кампания за някои от членовете на Общинския съвет. Въпреки, че в тези четири 

години бяха действително трудни, независимо от това ние работихме за една обща 

цел – за хората, за общината. За тези четири години искам да благодаря за 

съвместната ни работа и в крайна сметка съм подготвила от името на общинска 

администрация по един скромен подарък, който да Ви напомня за тези четири 

години, в които сме били заедно. Вие сте вземали решенията, ние сме ги 

изпълнявали под Вашия контрол. 

Златка Питакова: Благодаря Ви г-жо Узунска. 

Радка Желева: Аз като най-възрастния общински съветник от тук 

присъстващите, аз открих и първото заседание на ОбС Алфатар, мандат 2011-2015 г. 

В повечето случаи сме съумявали да вземем общо решение. Ние сме работили за 

интересите на населението и затова сме спорели по между си. Аз като дългогодишен 

кмет на общината и сега като общински съветник, искам да благодаря, че това, което 

беше започнало през моите мандати, през този мандат се продължи, не останаха 

нещата в застой. Има неща, за които не можахме да вземем решения. За всички, 

които ще участват в предизборната кампания пожелавам една смислена, толерантна 

кампания, за да има възможност населението да избере най-добрите и общината да 

може да върви напред и да се развива. В личен план на всички пожелавам здраве, 

повече сили и смело напред. И на г-жа Питакова знам колко и е трудно, искам да и 

благодаря и моля за извинение, че понякога съм била така настъпателна и по рязка. 

Ползотворна работа на всички. 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги! 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 17.20 часа. 
 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


